

of the Statutes of Canada, 1963), authorizing the corporation to invest its funds and moneys in investments in which life insurance companies are authorized by the Canadian and British Insurance Companies Act to invest funds and giving the corporation the same power to acquire and hold real estate as have life insurance companies under the Canadian and British Insurance Companies Act, and repealing the provision in the present Act dealing with the execution of conveyances and instruments by specified officers of the corporation. To effect these changes, sections 4 and 5 of the Act will be repealed and appropriate sections will be substituted and section 6 will be repealed.

Dated at the City of Kitchener, in the Regional Municipality of Waterloo, in the Province of Ontario, this 1st day of February, 1974.

EASTERN CANADA SYNOD OF THE LUTHERAN CHURCH IN AMERICA
 «A»

THE REV. DR. OTTO F. REBLE
President

THE REV. ROY N. GROSZ
Secretary

Suite 502, 251 King Street West
 Kitchener, Ontario

[7-4-o]

DOMINION OF CANADA

Province of Ontario
 Regional Municipality of Waterloo

IN THE MATTER OF AN APPLICATION TO PARLIAMENT FOR A PRIVATE BILL,

Re: Eastern Canada Synod of the Lutheran Church in America

To Wit:

I, Stewart Ross Mank of the City of Kitchener in the Regional Municipality of Waterloo.

Do Solemnly Declare that:

1. I am the Solicitor for Eastern Canada Synod of the Lutheran Church in America.

2. A true copy of the advertisement attached to the margin hereof, and marked "A" was published in the following issues of the Kitchener-Waterloo Record a newspaper published at the city of Kitchener in the Province of Ontario viz.: February 7, February 14, February 21, and February 28, 1974.

3. A true copy of the advertisement attached to the margin hereof, and marked "B" was published in the following issues of the a newspaper published at in the Province of viz.:

4. A true copy of the advertisement attached to the margin hereof, and marked "C" was published in the

le chapitre 32 des Statuts du Canada, 1885, tel qu'il a été modifié par le chapitre 64 des Statuts du Canada, 1963), l'autorisera à placer ses fonds et ses deniers dans les mêmes valeurs que celles dans lesquelles les compagnies d'assurance-vie sont autorisées à faire des placements en vertu des dispositions de la Loi sur les compagnies d'assurance canadiennes et britanniques, qui lui donnera le même pouvoir d'acquérir et de détenir des biens immobiliers que celui que ladite Loi accorde aux compagnies d'assurance-vie, et qui abrogera la disposition de la présente Loi décrétant que les actes translatifs de propriété et les documents doivent être signés par des administrateurs nommément désignés de la corporation. Pour effectuer ces modifications, il faudra abroger les articles 4 et 5 de la Loi et y substituer les articles appropriés, et abroger également l'article 6.

Kitchener, municipalité régionale de Waterloo (Ontario), le 1^{er} février 1974.

SYNODE DE L'EST DU CANADA DE L'ÉGLISE LUTHÉRIENNE D'AMÉRIQUE
 «A»

Le président
 LE RÉVÉREND OTTO F. REBLE

Le secrétaire
 LE RÉVÉREND ROY N. GROSZ

Suite 502, 251 ouest, rue King
 Kitchener (Ontario)

[7-4]

DOMINION DU CANADA

Province de l'Ontario
 Municipalité régionale de Waterloo

Re: PÉTITION AU PARLEMENT EN VUE D'UN BILL PRIVÉ RELATIF AU

Synode de l'est du Canada de l'Église Luthérienne d'Amérique

À savoir:

Je, Stewart Ross Mank de la ville de Kitchener dans la municipalité régionale de Waterloo.

Déclare solennellement

1. Que je suis l'avocat du Synode de l'Est du Canada de l'Église Luthérienne d'Amérique.

2. Qu'une copie conforme de l'annonce annexée en marge de la présente déclaration et indiquée par la lettre «A», a été publiée dans les éditions suivantes de Kitchener-Waterloo Record, journal publié dans la ville de Kitchener dans la province de l'Ontario, savoir: le 7 février, le 14 février, le 21 février et le 28 février 1974.

3. Qu'une copie conforme de l'annonce annexée en marge de la présente déclaration et indiquée par la lettre «B», a été publiée dans les éditions suivantes de journal publié à dans la province de, savoir:

4. Qu'une copie conforme de l'annonce annexée en marge de la présente déclaration et indiquée par la